
Motion till årsmöte för Knivsta judoklubb Knivsta 20210214

Upplösande av Knivsta judoklubbs mattfond. 

Knivsta Judoklubb har en mattfond. 
Mattfonden fyller sedan flytten till ny dojo i CIK inte länge någon funktion då mattor numera 
ingår i lokalhyran.

Mitt förslag är att årsmötet beslutar om att upplösa mattfonden och återföra de medel som 
mattfonden innefattar.

Maria Cohen


